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Postovani,

Obavjestavamo Vas da de, na osnovu clana 187 Poslovnika Skupstine Crne 

Gore, oviasceni predstavnik kluba poslanika Nova srpska demokratija, poslanik 

Marko Kovacevic, postaviti pitanje predsjedniku Vlade Crne Gore, na 

Dvanaestoj - posebnoj sjednici Prvog redovnog zasijedanja u 2024. godini, koja 

je zakazana za 19.jul 2024. godine.

Predsjednik kluba Nova srpska demokratija 

Slaven Radunovic

XepuerOBdMKa 18,81000 noAropHua 
E-mail: ccntar^nova.oig-me 
BeOoji: www.nov8.org.me

TeVfaKc; 
+382 20 651 • 003 
+382 20 512 • 587

KAy6 nocAdHHKS: 
♦382 20 404 • 551

http://www.nov8.org.me
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SKUPSTINA CRNE GORE

Na osnovu clana 187 Poslovnika Skupstine Crne Gore, predsiedniku Viade Crne 

Gore, eospodinu Miloiku Spaiicu. postavijam sledece pitanje:

Da It je Vlada spremna da ucestvuje u realizaciji projekta "Suncani grad" u 
Niksicu?

Pitanje cu usmenod detaijno obrazloziti na samoj sjednici.

U Podgorici,

16.07.2024. god Poslanik

Marko Kovacevid

XepuoroM^Ka 18.81000 noAropHue 
E-mail: ccntar€nov3.0fg.me 
Be6<ajT: www.nov3.org.me

+382 20 651 - 803 
+382 20 512 • 587

KAy6 nocAaHHKS; 
+382 20 404 - 551

http://www.nov3.org.me
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Vlada Crne Gore 

PredsjednikVIade
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Broj: 01-076/24-2738 
Podgorica, lko7.2024. godine

Klub poslanika ZBCG - Nova srpska demokratija 
Poslanik, g-din Marko Kovacevic

POSLANICKO PITANJE

Da li je Vlada spremna da ucestvuje u realizaciji projekta „Suncani grad" 
u Niksicu?

ODGOVOR

Uvazeni poslanice Kovacevicu,

Hvala na postavljenom pitanju i inicijativi da u okviru ovog instituta 
govorimo o konkretnim projektima, kako bi uostalom zajednicki 
dolazili do najboljih rjesenja za nase gradane.

U konkretnom, vazno je istaci da su Opstina Niksic i EPCG raspisali 
konkurs za izradu Idejnog-arhitektonskog resenja za izgradnju 
stambeno-poslovnog kompleksa "Suncani grad", na koji se prijavilo 14 
aplikanata. Rijecjeovalorizacijizapustenog zemljiSta uistocnom dijelu 
grada koje je u drzavnoj svojini, sa pravom raspolaganja Opstine Niksic 
i Elektroprivrede Crne Gore.

Na ovom prostoru planirana je izgradnja 500 do 1000 stambenih 
jedinica kao i neophodnih sadrzaja kao sto su skola, vrtic, ugostiteljski
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objekti, prodavnice, setalista, sportski objekti, dakle zaokruzena 
infrastruktura za kvalitet zivota u buducem dijelu grada koji ce Niksicu 
dati novu dimneziju, bez dodatnih troskova za Opstinu, EPCG, drzavne 
institucije.

EPCG odvaja znacajna sredstva za rjesavanje stambenih potreba svojih 
zaposlenih i placa 1300€/m2, a sllcna je situacija u lokalnoj samoupravi 
Niksica. Plan je da se podigne kredit i da zajednicki Opstina Niksic i 
EPCG grade stanove za svoje zaposlene, s tim da iznos rate kredita ne 
bi prelazio dosadasnja odvajanja za resavanje ovih potreba.

Takode, a u odnosu na dio Vaseg pitanja koji se odnosi na podrsku Vlade 
- kao jedan od neophodnih uslova za realizaciju projekta, podsjeticu da 
je Vlada Crne Gore nedavno usvojila izmjene i dopune Prostornog 
urbanistickog plana (PUP) Opstine Niksic, cime je izmedu ostalih 
omogucila realizaciju i ovog projekta. To je, slozicemo se, i djelimicno 
odgovor na Vase pitanje.

Ucesce Vlade bi se, osim ovoga, moglo ocekivati kroz usmjeravanje 
realizacije objekata razlicitih namjena ka ovom podrucju, ali i 
finansiranje izgradnje objekata od opsteg interesa kao drustvenih 
servisa ovog dijela grada, sto je svakako i obaveza Vlade Crne Gore.

Medutim, ako se ima u vidu da su pred energetskim sektorom ozbiljni 
izazovi u narednom periodu, i da prioritet menadzementa kompanije 
mora biti na novim investicijama u energetic! - kao vecinski akcionar u 
Elektroprivredi Crne Gore, Vlada ce sa paznjom sagledati opciju 
dodatnog kreditnog zaduzenja kompanije za realizaciju projekta 
Suncani grad. Ovo dakle iz prevashodnog razloga sto EPCG mora 
prioritetno viditi racuna o stabilnosti energetskog sistema i opstem, 
odnosno interesu cijele Crne Gore.

Uvazeni poslanice.

Dozovolite da podsjetim da su vec odredeni vremenski period u toku 
pregovori sa izraelskom kompanijom BIG FASHION koja je izrazila 
spremnost da gradi veliki trzni centar, cime ce se u Niksicu otvoriti i 
nova radna mjesta.



Nista manje vazan je i interes njemacke kompanije LIDL koja 
prepoznaje Niksic kao jednu od prvih lokacija gdje zeli da zapocne svoje 
poslovanje u Crnoj Gori.

Usvajanjem Prostornog plana all i kreiranjem podsticajnog poslovnog 
ambijenta, Vlada Crne Gore posveceno radi na stvaranju uslova za veci 
priliv stranih investicija. Siguran sam da u takvom pristupu lezi nova, 
razvojna sansa za Niksic ali i za cijelu Crnu Goru.

S postovanjem.

PREDSJEDNIK 
pjko Spajic


